
 

 

 

 

Kallelse till årsmöte i 
 Stora Höga Kyokushin 

 Karateklubb (SHKK) 
 

 

 

 

 

 

 

 

Plats: Jörlanda Gymnastikhall 

 
Tid:  Söndag den 10 april, klockan 11.00 

 
Klädsel: Ordinarie Gi, vi kommer att köra ett pass efter mötet. 

 
 

Alla medlemmar och målsmän till medlemmar under 16 år hälsas 
välkomna till årsmötet.  På nästföljande sidor kan du läsa mer om 

vad vi kommer att behandla på mötet samt om våra planer 
framöver. 
 

 

 
 

 
 

Med vänlig hälsning, 
 

Per-Åke Minborg, Niklas Almqvist, Carina Dreifeldt 



 

 

 

 

 

ÅRSMÖTE SHKK 
 

 

 

 

1.  Fastställande av röstlängd för mötet. 
2.  Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

3.  Val av protokolljusterare och rösträknare. 
4.  Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

 
5.  Fastställande av föredragningslista. 

6.     a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste 
verksamhetsåret, 

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och 

resultaträkning) 
     för det senaste räkenskapsåret. 

7.  Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det 
senaste verksamhets-/räkenskapsåret. 

8.  Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen 
avser. 

9.  Fastställande av medlemsavgifter. 
10.  Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget 

för det kommande verksamhets-/räkenskapsåret. 
11.  Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna 

motioner.  
12.  Val av 

  c) suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning 
      för en tid av 1 år;  Nuvarande är Markus Dimberg och   

Martin Jansson. Styrelsen föreslår omval av dessa. 

  d) 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett 
    år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta 

 
13.  Planer för ny dojo 

 
14.  Övriga frågor  
  

 



Styrelsens verksamhetsberättelse 2010 
 

 

 

 Klubben har ansökt om bidrag från kommunen att hyra en lokal för en 

egen dojo. 

 

 Klubben har ansökt om 150.000 kr från Idrottslyftet för investering i 

inredning av dojon och fått ansökan beviljad. 

 

 Knatteverksamheten har utökats och vi har fått 3 nya ledare 

 

 Klubben deltog med flera medlemmar i två internationella tävlingar. Vi tog 

1 medalj i Belgien och 1 medalj i Holland. 

 

 Vi anordnade en barntävling 

 

 Vi deltog i olika läger i Gävle och i Bollebygd 

 

 Klubben har deltagit i några gästpass hos andra klubbar 

 

 Antalet medlemmar ökade till ca 75 st. 

 

 

 

Styrelsens förvaltningsberättelse för 2010 
 

På banken hade vi 127 345 kronor per den 31/12. Ekonomin är god. Resultatet 

för 2010 var en vinst på 54 051 kronor. 

 

Föreslagen verksamhetsplan 2011 
 

Öka antalet medlemmar till 100. 

 

Hyra en lokal för en egen dojo för att öka klubbkänslan och erbjuda träning på 

riktig matta. Anordna en eller flera arbetsdagar för att bygga dojon, då vi 

tillsammans snickrar bänkar, sätter upp inredning mm. 

 

Utöka antalet träningstillfällen och erbjuda mer varierad träning. Rekrytera fler 

ledare. Bredda utbudet av sporter som fungerar i dojon, tex dans, självförsvar, 

yoga om vi kan hitta ledare.  

 

Deltaga i olika tävlingar med fokus på nybörjartävlingar så att vi kan bygga upp 

tävlingserfarenhet hos flera medlemmar. 

 

 

 Att deltaga i gemensamma träningsläger, anordnat av annan klubb. 

 

 Anordna en egen träningsdag. 

 

 Inbjuda gästtränare från andra klubbar. 

 

 Få in redaktionella artiklar i lokaltidningen. 

 

 



Föreslagen budget för 2011 
 

Styrelsen föreslår att den bemyndigas att ta fram en ny prissättning för 

medlemsavgiften på grund av att antal pass och strukturen på dessa kommer att 

förändras när klubben får en egen dojo till hösten. Styrelsen föreslår en 

differentierad prissättning som beror av antal möjliga träningspass i veckan. 

Totalt sett blir det förmodligen en höjning på ca 100 kr/person och termin. 

 

Övrigt 

 

Eventuellt ytterligare handlingar som medlem vill ta del av hålls tillgängliga av 

Per-Åke Minborg, Valebergsvägen 7, 444 60  Stora Höga. 


